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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért csökken a férőhelyszám?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A KSH  friss  összesítéséből  kiderül,  hogy  az  elmúlt  évben  az  idősotthoni  férőhelyek  addigi
minimális  növekedési  trendje  is  megszakadt  és  csökkenésbe  fordult.  A férőhelykapacitás  és  az
ellátottak száma 2018-hoz képest 0,9, illetve 0,7 százalékkal mérséklődött.

Ráadásul miközben a férőhelyek száma a kétezres évek közepe óta alig emelkedett, a gondozási
szükséglet folyamatosan nő Magyarországon. A 65 év feletti korosztály létszáma 1, 8 millió fő,
közülük 1,3 millió fő él valamilyen korlátozottsággal.

Ezzel kapcsolatban kérdezném:

1.) Tervezi-e a kormányzat, hogy növeli az az idősotthoni férőhelyek számát a következő 
évben?

2.) Miért csökkent a 2019-es évben az idősotthoni férőhelyek száma?

Várom válaszát.

Budapest, 2020.07.20.

Tisztelettel,

Ungár Péter

(LMP)


